
Julemøde hos Jan tirsdag den 8. december 2009. 
 
Tilstede var Anne Marie, Jette, Poul, Gitte, Karin, Hans-Erik, Jan og Jane. 
 
Først blev indtaget Anne Maries dejlige gløgg og æbleskiver m.m. 
 
1. Velkomst og information fra formanden. 
Trim-guiden er sparet væk. Den kan læses på nettet. 
Jan orienterede om DGI kurser. Vi har ikke mulighed herfor da vi ikke har frivillige trænere 
nok. 
Jan har foreslået at der blev holdt et løb i det nye P-Hus i Sillebro Centret. God ide – lagt 
lidt i bero til senere overvejelse. 
 
2. Nytårskur. 
Ori lokale er på plads. 
Vi får lokalet gratis mod at vi køber vinglas. Karin køber 100 stk. i Ikea, ligesom hun køber 
20 viskestykker. 
Jan indhenter tilbud på italiensk buffet fra hallen. Dog således at der står en forret på 
bordet når vi kommer. Det er ok at bruge lidt ekstra penge som klubben så giver. 
Kage til kaffen bliver sponsoreret af Super Best. 
Indkøb står Anne Marie og Jette for. 
Priser i baren er de samme som sidste år. Vi skiftes også til at passe baren på skift 
såfremt der ikke kommer andre frivillige. 
Jan spørger Idas datter om hun kan komme. 
Vi søger hjælpere til borddækning og afrydning m.m. på hjemmesiden eller via mail. 
Poul laver udkast til sange og sørger for at Kim (musiker) får et eksemplar før festen. 
Hvis der er forslag til nogle festlige indslag, underholdning m.v. bedes I vende tilbage 
hurtigst muligt til Jan. 
Årets fjordløber bliver Janne (står for børneruten til FrederikssundLøbet.) 
 
3. Aktiviteter i det nye år. 
Vi spørger medlemmerne via hjemmesiden, mails hvad de mener der er behov for af 
foredrag.  
Poul undersøger med en kostvejleder som han kender hvad hun skal have for det. 
Der var forslag om at gratisløb kunne være Julestjerneløbet. Vi overvejer dog til engang i 
det nye år hvilke løb der skal være gratisløb. 
Gitte vil gerne prøve sejlturen igen. Men denne gang skal det være før sommerferien. 
Generalforsamling afholdes tirsdag den 23. marts 2010. 
Karin er på ferie så en anden må fremlægge regnskabet. 
 
4. Eventuelt. 
Der var forslag om at der blev taget nye billeder af bestyrelsen da de nuværende er af 
ældre dato. 


